
Protokoll Golf For Some Club årsmöte 
Fredag 31 januari 2020 kl 19:00 

 
1. Mötet öppnandes något sent 

2. Val av ordförande för mötet valdes Ogga 

3. Val av sekreterare för mötet valdes Rypo 

4. Val av justeringsmän för mötet valdes Hellsing & Dy 

5. Dagordningen godkändes av mötet 

6. Mötet godkände frågan om mötets utlysande 

7. Till Ordförande/President (2år) valdes Hellsing 

8. Till Kassör (2år) omvaldes Rypo 

9. Till Styrelserepresentant (2år) omvaldes Jansson 

10. Till Valberedningen (2år) omvaldes Österman & Mojje 

11. Till Revisorer (2år) omvaldes Daal & Dy 

12.    Ekonomisk rapport presenterades av Rypo (se bilaga 1).  
Korrigering har skett vs rapport som presenterades vid årsmötet avseende 
intäkter medlemsavgifter till 24 st (korrigeringen avsåg innestående som var 
felaktigt kvittat). Revisorerna Daal & Dy godkänt rapporten. 

13. Genomgång av spelprogram  
- På förra årsmötet bestämdes det att man på detta mötet skulle fastställa ett 
spelschema som sträckte sig över flera år. 
- Efter en längre diskussion och ett par omröstningar så fastställdes ett 
Spelschema för fyra år 2020-2023 som godkändes av mötet (se bilaga 2) 

14. Arrangörer för deltävlingarna 2020 fastställdes (se bilaga 2) 

15. Fanns inga ytterligare förslag från styrelsen 

16. Motioner inkomna under året 
- Silver hade inkommit med en motion angående Bästbollscupen vars 
andemening var att man skulle undvika wo matcher. Efter diskussioner så 
bestämdes det att styrelsen skulle komma med nya regler och riktlinjer om 
genomförandet av matcherna i Bästbollcupen. 

 - Övriga motioner avsåg spelschemat och togs upp redan under §13. 
 

17. Nya Medlemmar 
Mötet röstade in följande nya och återkommande medlemmar: 
- Per-Erik Hermansson 

 - Stefan Olausson 
 - Jörgen Warsell 

 
18. Lottning av Bästbollcupen 2020  – Se bilaga 3 



 
19. Övriga Frågor 

Många övriga frågor och åsikter kom som vanligt upp till mötets 
ställningstagande. De som fick bifall av mötet var följande: 

 - Bästbollscupens prissumma höjs från 1.000 till 2.000 kr. 

 - Mats erbjöd sig att ha kommande årsmöte på en av hans restaurangen där vi 
då också kan komma att laga mat tillsammans innan mötet. 

 - Ordningsfråga togs upp om att man skall komma i tid till årsmötet och inte 30-
45 minuter för sent… 

 - Mojje har fått en förfrågan från Herrklubben ”Yaki Golf Club” (bildat 1993) 
som vill utmana oss i en Ryder Cup. Tanken är att första tävlingen går en 
lördag i slutet av September över 27 hål med båda klubbarnas 10 bästa enligt 
tourresultat + 2 Kaptens picks. Sedan är en tanke att detta skulle kunna 
utveckla sig kommande år till en återkommande gemensam Höstresa/Ryder 
Cup. Mojje återkopplar till Yaki att vi ställer upp och återkommer om mer 
detaljer framöver. Mojje utsågs till GFSC Kapten. 

 - Ogga avtackades efter 13 år som ordförande med rosor och tal av Jonasson. 
STORT TACK OGGA! 
 

20. Mötet avslutas i sedvanligt kaos och väsentligt senare än beräknat… 

  

 

Göteborg 2020-02-03 

 

____________ 

Sekreterare Rypo 

 

Justeras: 

 


